
File Type PDF Pendidikan Dalam Kepimpinan Semasa Isu Isu

As recognized, adventure as well as experience roughly lesson, amusement, as capably as accord can be gotten by just checking out a book **Pendidikan Dalam Kepimpinan Semasa Isu Isu** next it is not directly done, you could bow to even more as regards this life, around the world.

We manage to pay for you this proper as without difficulty as simple way to acquire those all. We present Pendidikan Dalam Kepimpinan Semasa Isu Isu and numerous book collections from fictions to scientific research in any way. in the middle of them is this Pendidikan Dalam Kepimpinan Semasa Isu Isu that can be your partner.

KEY=PENDIDIKAN - JANIYA MORENO

TRANSFORMASI PENDIDIKAN DAN PEMBANGUNAN MODAL INSAN

PTS Publications & Distributors Sdn Bhd Buku Transformasi Pendidikan dan Pembangunan Modal Insan ini adalah berkaitan dengan tranformasi pendidikan di Malaysia. Buku ini banyak membincangkan tentang pentingnya pembangunan modal insan melalui transformasi pendidikan. Penerbitan buku ini bertujuan membantu para pembaca memahami dengan lebih jelas lagi matlamat sebenar transformasi pendidikan yang dilaksanakan sekarang. Adalah diharapkan transformasi pendidikan ini akan dapat memperkasakan sistem pendidikan negara dan menghasilkan pembangunan modal insan yang dapat menangani keperluan era globalisasi dan k-ekonomi di Malaysia hari ini.

KEPIMPINAN GURU BERTERASKAN TA'DIB: PERSPEKTIF BAHARU KEPIMPINAN GURU ABAD KE-21

Penerbit USM Buku Kepimpinan Guru Berteraskan Ta'dib: Perspektif Baharu Kepimpinan Guru Abad ke-21 ini amat sesuai dimiliki oleh para guru, guru pelatih, pensyarah institut pendidikan guru dan pensyarah universiti. Buku yang memberikan penekanan pada unsur keagamaan, integriti dan kemanusiaan ini menghuraikan isu berkaitan dengan kepimpinan guru abad ke-21 dan prinsip asas yang sepatutnya dimiliki oleh setiap guru dan dimensi amalan kepimpinan guru berteraskan ta'dib. Selain itu, model kepimpinan guru berteraskan ta'dib yang digarap berasaskan pandangan para sarjana Islam tersohor seperti al-Ghazali dan Ibnu Taimiyyah, serta dapatan kajian terkini turut dibincangkan. Intipati ilmu dalam buku ini wajar dihayati dan diamalkan oleh para guru dalam usaha memimpin dan membimbing pelajar mendepani perubahan dalam paradigma pendidikan pada abad ke-21 yang semakin mencabar.

PAK21 - MENTRANSFORMASIKAN KEPIMPINAN BERPRESTASI TINGGI

AYOB JANTAN BUKU INI MEMFOKUSKAN TENTANG KEPIMPINAN SEKOLAH YANG BERKESAN DAN BERPRESTASI TINGGI

ISU-ISU KETAHANAN NASIONAL MALAYSIA

ITBM On politics and government and social conditions in Malaysia.

KEPIMPINAN DAN PEMBANGUNAN PELAJAR SEKOLAH DI MALAYSIA

PTS Professional

GAYA-GAYA KEPIMPINAN DALAM PENDIDIKAN

PTS Professional Buku ini merumuskan semua gaya kepimpinan sebagai panduan untuk guru-guru pelatih, guru, pengetua dan juga pengurus-pengurus organisasi.

PENGETUA SEKOLAH YANG EFEKTIF

PTS Professional Buku ini memuatkan maklumat yang diperlukan bagi menjadi pengetua sekolah yang efektif. Sesuai dibaca oleh para pengetua dan pentadbir sekolah.

KEPIMPINAN INSTRUKSIONAL

SATU PANDUAN PRAKTIKAL (EDISI KEDUA)

PTS Publications & Distributors Sdn Bhd Kepimpinan Instruksional: Satu Panduan Praktikal (Edisi Kedua) berperanan sebagai panduan yang membolehkan para pembaca dan pelaksana kurikulum memahami peranan seseorang pemimpin kurikulum dan instruksional di sekolah dengan lebih mudah. Berbeza dengan buku kepimpinan yang lain, buku ini ditulis dari perspektif dan pendekatan instruksional. Ini secara tidak langsung akan memperkaya ilmu kepimpinan yang selama ini banyak dipelajari dari perspektif sains politik, pengurusan bisnes, antropologi, sejarah, psikologi, dan sosiologi. Justeru itu, kehebatan buku ini terletak pada konsep dan isi kandungannya yang lengkap dan sesuai dijadikan panduan oleh pelajar dan peserta kursus kepimpinan pendidikan.

KEUPAYAAN KEPIMPINAN UNTUK PEMBANGUNAN SEKOLAH YANG BERTERUSAN

ITBM

PERSATUAN ULAMA KEDAH: INTI SARI KEBANGKITAN, GERAKAN DAKWAH DAN KEPIMPINAN (UUM PRESS)

UUM Press Buku ini membentangkan susur galur sejarah penubuhan Persatuan Ulama Kedah (PUK) sejak kemerdekaan tanah Melayu sehingga kini. Penubuhan PUK bermula daripada kebangkitan semangat perjuangan menentang Malayan Union dan menuntut kemerdekaan negara. Buku ini juga merupakan catatan diari perjuangan para ulama, khususnya pendukung PUK, yang jarang ditemui dalam catatan buku-buku sejarah moden pada hari ini dalam mendepani cabaran dakwah dan gerakan Islam. Ia dapat memberi inspirasi perjuangan kepada para amilin dan pendakwah serta masyarakat Islam seluruhnya. Buku ini mengimbas kembali bagaimana peranan ulama sebagai benteng terakhir menjaga akidah masyarakat Islam di tanah air ketika era penjajahan. Menelusuri pendekatan yang digunakan oleh para ulama dengan penuh hikmah dan kebijaksanaan. PUK telah menjadi sekretariat gerak kerja pengemblengan kebangkitan rakyat yang melibatkan semua pihak daripada golongan istana, bangsawan hingga golongan petani yang merupakan rakyat marhain. Setelah mencapai kemerdekaan, ulama berperanan untuk mengisi kemerdekaan dengan menangani isu kelemahan kepimpinan dan kejahilan umat. Para ulama menubuhkan institusi pendidikan seperti pondok dan sekolah agama. Sebahagian mereka mengambil bahagian dalam pentadbiran negeri dan negara. Manakala sebahagian lagi menganggotai pertubuhan NGO menjadi jurubicara yang membawa suara masyarakat yang tertindas dan ketinggalan. Akhirnya, ulama juga adalah sebuah institusi yang berperanan menyatukan umat dan mengembalikan maruah nusa.

KEPIMPINAN AKADEMIK DI UNIVERSITI: ASAS MENJADI PENTADBIR AKADEMIK EFEKTIF (UITM PRESS)

UiTM Press "Pihak universiti perlu mengurus bakat kepimpinan dalam kalangan staf akademik bagi memastikan pentadbiran universiti dapat berjalan secara efisien dan efektif bagi mencapai KPI utama sesebuah pusat pengajian tinggi..." TAN SRI ABDUL HALIM ALI - Pengerusi Lembaga Pengarah UTM

PENTADBIRAN DALAM PEMBANGUNAN PENDIDIKAN

PTS Professional

KEMELUT DAN KEPIMPINAN MELAYU DI PULAU PINANG (UUM PRESS)

UUM Press Kemelut dan Kepimpinan Melayu di Pulau Pinang menceritakan permasalahan yang dihadapi oleh orang Melayu Pulau Pinang yang bermula dengan satu persoalan pokok iaitu perlukah seorang pemimpin baharu untuk orang Melayu Pulau Pinang. Bagi menjawab persoalan ini, buku ini membincangkan sepintas lalu sejarah dan latar belakang orang Melayu di Malaysia diikuti secara khususnya tentang Melayu Pulau Pinang. Pasca 2008 apabila kerajaan negeri bertukar pemerintahan daripada Barisan Nasional kepada Pakatan Rakyat, telah timbul pelbagai isu yang menyentuh kehidupan orang-orang Melayu di Pulau Pinang. Namun, isu-isu yang dibangkitkan bukanlah satu isu baharu, tetapi merupakan

isu lama yang tidak ditangani sebaiknya sehinggalah mencapai tahap membimbangkan sekarang ini. Orang Melayu di Pulau Pinang merupakan masyarakat minoriti di negeri ini sewaktu mencapai kemerdekaan dan hanya menjadi etnik majoriti selepas tahun 2018. Namun pada masa yang sama, pemilikan tanah orang Melayu telah menyusut dengan banyak sekali. Mampukah Melayu Pinang menyeimbangkan antara bilangan mereka dengan tanah yang mereka miliki? Bagaimana pula Rancangan Struktur Negeri Pulau Pinang 2030 akan memberi kesan kepada kelangsungan kehidupan mereka di negeri ini? Adakah mereka mempunyai pemimpin untuk memimpin mereka mengharungi kehidupan yang semakin mencabar ini? Apakah kualiti pemimpin dan pemimpin bagaimanakah yang diperlukan untuk memimpin mereka keluar daripada kemelut menuju kejayaan demi kelangsungan bangsa mereka di negeri ini?

'DI SEBALIK TABIR' SEJARAH POLITIK MALAYSIA 1945-1957 (PENERBIT USM)

Penerbit USM

RETORIK PENULISAN DAKWAH (PENERBIT UM)

Penerbit Universiti Malaya Buku ini menyentuh perkaitan antara dakwah dengan ilmu retorik dalam usaha mempengaruhi khalayak sasaran melalui penulisan. Dakwah merupakan aktiviti seruan yang ditugaskan kepada kaum muslimin dengan cara-cara tertentu kepada orang lain supaya melakukan kebaikan dan menjauhi perkara yang mungkar. Oleh sebab ia bersifat seruan untuk melakukan kebaikan dan larangan melakukan kejahatan, maka isi kandungan dalam dakwah menjadi tumpuan dalam mencapai matlamat dakwah. Selain mesej dakwah, gaya penyampaian (uslub al-da`wah) merupakan elemen yang membantu mesej dakwah disampaikan dengan lebih baik dan difahami serta mampu mempengaruhi khalayak. Memandangkan usaha menyampaikan dakwah berkait dengan tugas mengubah pendapat, tingkah laku dan keyakinan manusia, maka pelbagai gaya dan pendekatan boleh dilakukan bagi mempertingkatkan keberkesanan penyampaian mesej dakwah, iaitu menggunakan ilmu retorik. Ilmu retorik yang diperkenalkan dalam buku ini dilihat dari perspektif dakwah yang tertumpu kepada kaedah untuk memanipulasi minda dan perasaan khalayaknya (uslub pembujukan dakwah) sama ada secara lembut, secara keras, secara halus, secara terus-terang, pendalilan rasional dan pendalilan emotif sesuai dengan kehendak al-Quran sebagaimana dalam Surah al-Nahl ayat 125

SURAT DARI & UNTUK PEMIMPIN

MENJADI INDONESIA

Tempo Publishing Collective biography of prominent people in Indonesia.

SEKOLAH AGAMA & PENDIDIKAN ISLAM NEGERI JOHOR: AGENDA TRANSFORMASI (PENERBIT USM)

Penerbit USM Perbincangan buku ini tertumpu kepada tiga persoalan penting dan besar dalam pendidikan Islam di Johor, iaitu membangunkan masyarakat Muslim moden di Johor sesuai dengan transformasi sosioekonomi negeri melalui perubahan peranan pendidikan Islam, menjamin kelestarian sistem pendidikan Islam di Johor dan menyelesaikan pertentangan antara tradisi dengan transformasi pendidikan Islam. Buku yang memaparkan enam buah makalah yang digarap daripada hasil penyelidikan ini menggabungkan penulis daripada pelbagai disiplin dalam bidang kemanusiaan dan sains sosial, iaitu daripada bidang pendidikan, geografi dan pengajian Islam. Gabungan pelbagai disiplin seperti ini adalah unik kerana ia jarang dilakukan dan setiap penulis telah berusaha menjalankan sebuah penyelidikan multidisiplin yang melibatkan hal-hal berkaitan pendidikan Islam di Johor. Buku ini amat sesuai sebagai bahan rujukan di peringkat sekolah dan universiti serta sesuai dibaca oleh semua golongan masyarakat.

KIBAR 2020

PROCEEDINGS OF THE 1ST KONFERENSI INTERNASIONAL BERBAHASA INDONESIA UNIVERSITAS INDRAPRASTA PGRI, KIBAR 2020, 28 OCTOBER 2020, JAKARTA, INDONESIA

European Alliance for Innovation This proceeding consists of selected papers presented at Konferensi Internasional Berbahasa Indonesia Unindra (Unindra's Indonesian Language International Conference), KIBAR 2020, held in October 2020. The 37 papers were carefully reviewed and selected from 71 submissions. This proceeding covers a wide range of subjects reflecting the main disciplines of the conference: Social Sciences and Humanities, Arts, Design and Media, and Educational Sciences. The discussion of the problem in each

paper is delivered in Indonesian language, as the main purpose of the conference, in addition to provide a venue for academic conversation, is to support an initiative of the internationalization of the language.

KECERDASAN PELBAGAI PEMIMPIN PENDIDIKAN: TEORI, AMALI DAN PENYELIDIKAN (PENERBIT UM)

The University of Malaya Press Buku ini memuatkan sepuluh topik berkaitan dengan teori, amalan dan hasil penyelidikan terkini di Malaysia mengenai kecerdasan pelbagai pemimpin pendidikan. Ia membentangkan hasil penyelidikan berkaitan dengan kecerdasan pelbagai pemimpin sekolah di Malaysia dan hubungannya dengan faktor-faktor demografi, motivasi kerja, pola komunikasi, kreativiti, pengurusan kurikulum, pengurusan kokurikulum, pengurusan kewangan, pengurusan disiplin pelajar dan kemahiran sendiri pemimpin sekolah. Kandungan buku ini dapat dijadikan rujukan kepada para pendidik untuk memahami kekuatan dan kelemahan dalam aspek kecerdasan pelbagai pemimpin pendidikan dan hubungannya dengan amalan-amalan di sekolah. Buku ini juga boleh dijadikan sebagai sumber maklumat kepada pihak-pihak yang berhubung kait dengan perancangan dan pengendalian kursus atau program pembangunan profesionalisme pemimpin sekolah. Selain itu boleh dijadikan sumber rujukan kepada penyelidik pendidikan dan pelajar institusi pengajian tinggi untuk merancang dan melakukan kajian dalam bidang kecerdasan pelbagai berhubung dengan amalan kepimpinan dan pengurusan di institusi pendidikan.

UJIAN, CABARAN DAN KETERUJAN DALAM PENDIDIKAN GURU DI MALAYSIA (PENERBIT USM)

Penerbit USM Senario pendidikan guru di Malaysia dibebani dengan ujian dan cabaran yang berterusan sehingga mencetuskan usaha ke arah transformasi untuk memastikan guru-guru generasi akan datang benar-benar berpengetahuan dan bersedia menghadapi cabaran globalisasi, berdaya saing dan komited dalam mendukung sistem pendidikan yang dapat memenuhi keperluan dan aspirasi negara. Terdapat tujuh isu utama dalam menangani cabaran ini. Isu tersebut ialah pengambilan guru, kurikulum pendidikan, guru pentadbiran dan kawalan kualiti, penyelidikan, profesionalisme, pendidik guru dan perkembangan profesional. Setiap isu dibincangkan secara berasingan, dengan hal pelaksanaannya dilihat secara holistik dan meluas dalam konteks sosiobudaya Malaysia. Pada dasarnya, pengajaran adalah bersifat demografik dan guru adalah ejen dan pelaksana dalam sistem pendidikan. Justeru, sebarang usaha transformasi harus dilihat dalam konteks yang berkaitan.

PENDIDIKAN CINA DI MALAYSIA: SEJARAH, POLITIK DAN GERAKAN PERJUANGAN (PENERBIT USM)

CHINESE EDUCATION IN MALAYSIA: HISTORY, POLITICS AND STRUGGLE

Penerbit USM Buku ini mendokumentasikan tekad usaha serta masalah dan cabaran yang dihadapi pendidik Cina dalam mempertahankan sistem pendidikan Cina di negara ini. Ia menonjolkan dilema yang dihadapi kumpulan minoriti dalam membangunkan sistem pendidikannya dalam masyarakat majmuk yang didominasi kumpulan majoriti berdasarkan wacana tentang peranan pendidikan sebagai alat pembinaan negara bangsa. Ruang lingkupnya mencakupi sejarah perkembangan, percaturan politik dan gerakan perjuangan. Dari segi sejarah perkembangan, ia menelusuri asal usul pendidikan Cina serta kedudukannya dalam konteks penggubalan dasar bahasa dan pendidikan di negara ini. Sementara itu, dari segi percaturan politik, ia membincangkan usaha pendidik Cina untuk memobilisasikan sokongan parti politik bagi mempertahankan sistem pendidikan Cina menerusi strategi perjuangan politik yang berlainan. Akhir sekali, ia meninjau gerakan perjuangan pendidik Cina yang berkisar pada isu pengiktirafan bahasa serta isu perkembangan dan pembangunan sistem pendidikan Cina di negara ini.

DIALOG DENGAN PEMIMPIN

Koleksi temuramah Yusof Harun dengan tokoh-tokoh negara yang disiarkan sepanjang tahun 1985 di dalam majalah Sarina terbitan Amir Enterprise. Buku ini adalah usaha sulung beliau.

ADMINISTRASI, MANAJEMEN, DAN KEPEMIMPINAN PENDIDIKAN

TEORI DAN PRAKTIK

Bumi Aksara Buku ini berisikan teori administrasi, manajemen, dan kepemimpinan yang bersifat umum sehingga bermanfaat bagi masyarakat yang ingin menambah wawasannya di

ketiga bidang tersebut. Selanjutnya, administrasi, manajemen, dan kepemimpinan diterapkan ke bidang pendidikan menjadi administrasi, manajemen, dan kepemimpinan pendidikan sehingga bermanfaat bagi masyarakat yang bergerak dan peduli dengan pendidikan. Buku ini diawali dengan sekolah sebagai sistem sosial terbuka sehingga penyelesaian permasalahan sekolah tidak tambal sulam, tetapi menyeluruh, mendalam, dan terpadu dengan unsur rasional dan natural sehingga tujuan administrasi sekolah yang Biaya hemat (efisien), Mutu hebat (efektif), Waktu tepat (efektif dan efisien) atau disingkat menjadi BMW dapat dicapai. Dengan memandang sekolah sebagai sistem sosial terbuka dapat disusun sistematika buku ini berdasarkan input, proses, dan output. Buku ini juga membahas filsafat Administrasi Pendidikan (AP) yang meliputi ontologi, aksiologi, dan epistemologi AP.

KAPITA SELEKTA MANAJEMEN PENDIDIKAN (ISU-ISU STRATEGIK MANAJEMEN PENDIDIKAN)

Cv. Pusdikra Mitra Jaya Manajemen pendidikan nasional merupakan keseluruhan strategi untuk mencapai visi dan misi pendidikan nasional. Reformasi dalam manajemen pendidikan merupakan keharusan yang tidak bisa ditunda sebagai penguatan fondasi dasar dalam pembangunan nasional secara umum. Reformasi ini tentu dapat di terima secara logika dari aspek konseptual, secara kultural sesuai budaya bangsa dan secara politis dapat di terima oleh masyarakat secara luas. Dalam proses perubahan itu, ada beberapa isu isu strategis dalam rencana program pemerintah yang terkait dengan peningkatan pendidikan yang telah digariskan dan diformulasikan diantaranya adalah: Pemerataan dan perluasan akses, program pemerataan dan perluasan akses bagi masyarakat secara luas, Peningkatan mutu, relevansi dan daya saing, serta Penguatan tata kelola, akuntabilitas dan pencitraan publik. Dari sederat rencana diatas, setidaknya patut menaruh optimisme yang kuat bahwa betapa pendidikan itu menjadi aspek yang sangat strategis dalam menata dan mengisi aspek-aspek yang lain. Pendidikan adalah roh bagi segala aspek dalam mengaktualisasi aspek aspek yang lain seperti aspek ekonomi, politik, budaya dan aspek aspek sosial lainnya.

KONSEP PENDIDIKAN

PTS Professional Bab 1; Konsep pendidikan -- Bab 2; Fungsi sosialisasi : Kesan institusi pendidikan ke atas sikap pelajar -- Bab 3; Peranan guru dalam pengajaran dan pembelajaran - - Bab 4; Pendidikan pelbagai budaya -- Bab 5; Konsep dan perkembangan pendidikan selepas merdeka : Proses perubahan institusi -- Bab 6; Konsep pendidikan dan pembinaan negara di Malaysia -- Bab 7; Isu-isu pendidikan di Malaysia dan definisi Dasar Ekonomi Baru (DEB) -- Bab 8; Keciciran -- Bab 9; Pendidikan tinggi swasta -- Bab 10; Pendidikan dan masyarakat -- Bab 11; Konsep nilai -- Bab 12; Bibliografi -- Bab 13; Indeks.

FALSAFAH DAN ISU SEMASA (UUM PRESS)

UUM Press Falsafah dan Isu Semasa merupakan salah satu kursus Mata Pelajaran Pengajian Umum (MPU) yang ditawarkan kepada semua pelajar di Institusi Pendidikan Tinggi (IPT) sebagai kursus wajib. Penawaran kursus ini bertujuan memupuk penghayatan falsafah dan nilai yang berteraskan Rukun Negara dan Falsafah Pendidikan Kebangsaan (FPK). Keperluan yang amat tinggi kepada penulisan buku teks atau buku rujukan utama kursus ini bagi memudahkan para pelajar memahami kandungan kursus dengan baik. Buku ini merupakan antara buku teks yang terawal diterbitkan oleh Penerbit Universiti di Malaysia. Kandungan buku teks ini memenuhi semua bab bagi Kursus Falsafah dan Isu Semasa. Terdapat lapan bab yang dibincangkan dalam buku ini.

KUASA KEPEMIMPINAN AL-FATEH EDISI 2017

PTS Publishing House Sdn. Bhd. Muhammad Al-Fateh disebut-sebut dan dikagumi ramai. Apakah rahsia di sebalik kegemilangan namanya?

INTERNATIONAL CONFERENCE TUN DR. MAHATHIR: MANAGING GOVERNANCE AND DEVELOPMENT IN THE 21ST CENTURY

GURU SEBAGAI PEMIMPIN

PTS Professional Rujukan praktis untuk pengetua dan guru besar sekolah. Juga perlu dimiliki oleh guru dan pelajar dalam bidang pendidikan.

DEWAN MASYARAKAT

GURU MELAYU DAN POLITIK DI KEDAH (1940-1960) [PENERBIT UM]

The University of Malaya Press Buku ini memaparkan sejarah perjuangan dan peranan guru Melayu dalam politik khususnya di Kedah dari tahun 1940 hingga tahun 1960. Guru dan politik adalah dua perkara yang sering diper-katakan sejak zaman sebelum merdeka lagi. Sebagai golongan cerdik pandai Melayu pada zaman itu, mereka adalah barisan hadapan yang mempelopori bukan sahaja membangkitkan gerakan politik na-sionalisme tetapi juga memperjuangkan isu-isu bahasa, sosiobudaya, sosioekonomi dan dasar pelaja-ran. Guru-guru Melayu berjuang melalui penulisan, persatuan, pertubuhan politik dan ada juga hanya secara individu. Mereka bukan sahaja pendidik di sekolah tetapi juga pembimbing masyarakat, pemimpin serta pejuang bangsa. Perkembangan pendidikan telah memberi impak dengan mengubah par-adigma pemikiran masyarakat Melayu dalam membela nasib bangsanya yang ditindas oleh penjajah. Semangat nasionalisme timbul di jiwa guru-guru Melayu semasa menerima latihan dan didedahkan pelbagai pengalaman di maktab perguruan khususnya di Maktab Perguruan Sultan Idris (SITC), Pe-rak selain perkembangan politik terutama dari Indonesia dan Asia Barat. Guru-guru Melayu bertin-dak seolah-olah 'agen pembangunan' kepada masyarakat Melayu di kampung. Penulisan ini juga memfokuskan sumbangan guru dalam proses pengisian kemerdekaan dan pengaruh golongan ini ke atas politik tanah air hingga akhir tahun 1960-an. Guru Melayu yang menceburi politik diterima kerana mereka mudah mendekati masyarakat dan berpengaruh di peringkat akar umbi.

PENGARUH PEMIKIRAN ULAMA DI SEMENANJUNG MALAYSIA ABAD KE-20 (UUM PRESS)

UUM Press Role of ulama in religious, social, organizational, and political development in Malaysia in the 20th century.

TEORI & TEKNIK KEPIMPINAN - EDISI KEMAS KINI

PTS Professional

AL-ARQAM & AJARAN AURAD MUHAMMADIAH

SATU PENILAIAN

Penerbit UTM On Darul Arqam, an Islamic fundamentalist organization banned in Malaysia and its controversial doctrine of Islamic teachings.

DEWAN BUDAYA

TOKOH PENDIDIKAN MELAYU

Collective biography of Malay educators.

PENAUNGAN DALAM KEPIMPINAN POLITIK MELAYU UMNO KELANTAN, 1946-90

Role and position of noble class in political leadership of UMNO Kelantan and political patronage in Kelantan, Malaysia, 1946-1990.

THE LEADER OF THE FUTURE 2

Elex Media Komputindo Sejak terbit pada 1996, The Leader of the Future telah menjadi standar di bidang kepemimpinan, mencanangkan dasar baru dalam literatur kepemimpinan sehingga diterima sebagai satu paparan yang paling luas tersebar, menjadi koleksi bestselling untuk topik kepemimpinan. Kini, sepuluh tahun kemudian, dengan kontribusi terbaru, The Leader of the Future 2 lagi-lagi menyuarakan isu-isu kritis dan gagasan-gagasan transformatif. Menampilkan para pemikir kepemimpinan top dunia dari sektor privat, publik, dan sosial. Dalam 27 esai yang sangat mencerahkan dan menginspirasi, buku ini menggaungkan wisdom dari beberapa pemimpin-pemikir kaliber dunia yang membagikan visi-visi unik mereka tentang kepemimpinan pada masa mendatang. Kelompok penulis dari berbagai bidang ini berbicara kepada kita semua menginspirasi, memandu, memberdayakan para pemimpin masa kini dan masa depan, menyuarakan genderang perang yang akan menggerakkan para pemimpin masa depan dalam dunia yang semakin bergolak dan penuh ketidakpastian.

MASSA

MAJALAH BERITA MINGGUAN

JADI PEMIMPIN HEBAT

Alaf 21 Setiap pemimpin dilahirkan sebagai pemimpin. Rasulullah SAW berkata, "Setiap kamu adalah pemimpin dan setiap pemimpin itu akan ditanya tentang natijah kepimpinannya." -Riwayat Bukhari dan Muslim Untuk menjadi pemimpin hebat, tidak cukup hanya tahu memberi arahan sahaja. Malah, perlu bijak memberi keadilan, kesamarataan, kebebasan dan ketelusan kepada apa yang dipimpin. Maka, daripada situlah Rasulullah SAW telah dijadikan ikon sebagai pemimpin agung oleh seluruh umat manusia sehingga negara barat sendiri mengakui mengenainya.